
NAS INTERVJU

Veselje do dela
Aktiv mladih delavcev ljubljanskega

Kliničnega centra je pripravil v škofjelo-
škem hotelu »Transturist« dvodnevni semi-
nar za mlade delavce Kliničnega centra in
Medicinske fakultete. Med udeleženci je bi-
la tudi 21-letna HANCA LOTRlC, srednja
medicinska sestra iz bolnišnice »Dr. Petra
Držaja«. Ob koncu seminarja se je ljubez-
nivo odzvala vabilu na kratek razgovor:

Hanca Lotrič

• »Kako ocenjuješ vsebino seminarja?«
• »To je bil prvi seminar za mlade v

Kliničnem centru in bila sem presenečena
nad delovnim vzdušjem, ki je vladal med
udeleženci oba dneva. Pristen stik s preda-
vatelji, obisk direktorja centra Zdravka
Krvine, vse to je napravilo name izreden
vtis. Moram priznati, da. sem prvič slišala
o delu naše sindikalne organizacije, samo-
upravljanju v OZD, mednarodni politični
situaciji. Vse premalo časa imamo, da bi
se o tem sproti seznanjali v službi.«

• »Ali se strinjaš s sprejetim progra-
mom?«

• »Seveda, čeprav smo si zadali števil-
ne naloge. Najprej bomo organizirali akti-
ve mladih delavcev v vseh TOZD, že prve
dni maja bomo sklicali konferenco delega-
tov aktivov mladih delavcev Kliničnega
centra in Medicinske fakultete. Ce bomo
znali obdržati delovno disciplino s seminar-
ja, ne bo težko. Dovolj mladih imamo in če
bo vsak prijel za določeno delo, ki mu naj-
bolj leži, potem se bo o našem delu še sli-
šalo.«

• »In čemu se boš ti posvetila?«
• »Ceprav delam v turnusih in še izred-

no študiram na Višji medicinski šoli v
Ljubljani, bom pomagala pri organiziranju
aktivov mladih delavcev ter se predvsem
zavzeraala za enotnejše kriterije pri dode-

ljevanju stanovanj, kjer m.oramo mladi
imeti svojega predstavnika v komisiji. Mo-
ramo narediti konec neorganiziranosti, kar
se je posebej pokazalo pri volitvah, saj smo
imeli premalo kandidatov, pa še ti niso bili
izvoljeni.«

• »Kaj pa delovno mesto?«
• »Ceprav opravljam zelo težak poklic,

ga opravljam z veseljem. Delo v turnusih
utruja, tu je delo ob sobotah, nedeljah!
Moram priznati, da so na našem oddelku
odnosi zelo dobri, ni razlikovanja med »sta-
rejšimi« in »mlajšimi«. Starejše kolegice so
mi veliko pomagale pri uvajanju v delo,
katerega opravljam že tri leta. Upam, da
ne bo težav, ko bom skušala seminarske
zadolžitve prenesti »v prakso«.

Franci Rozman


